
Vergadering 15 oktober 2024

LOKALE RAAD ECONOMIE

WELKOM! 



AGENDA
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•  Evaluatie LOECA
• Lokeren Twinkelstad
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• Koopzondagen
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• Receptie middenstand
• Overzicht evenementen 2025
• Overzicht leden werkgroep
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• Nieuwjaarsrecepties
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• Moerbeke/Eksaarde

• Update raadsleden



Jobbeurs - evaluatie

• 45 Lokerse bedrijven aanwezig, enkele last-minute annulaties

• Record aantal bezoekers (+-550 - 600)

• Jaarlijkse stijging van aantal bezoekers, kwaliteit van 
werkzoekenden, bedrijven die zich inschrijven en tevreden 
standhouders

• Eén van de beste jobbeurs voor VDAB zelf → VDAB heeft 
daarom ook promofilm gemaakt

• Volgende editie: 6/9/2025

https://www.linkedin.com/posts/kristoflaureys_aftermovie-jobbeurs-lokeren-activity-7242760623934124033-6gq6?utm_source=share&utm_medium=member_desktop
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Jobbeurs - evaluatie
Hoeveel kandidaten denk je uit te nodigen voor een gesprek? Of 

hoeveel interessante profielen heb je gesproken?

4,57 per bedrijf



Jobbeurs - evaluatie

geen verbeteringen
Voor een gratis deelname zijn we mooi in de watten gelegd. 
De standen iets ruimer maken, het was nogal moeilijk om met 2 en dan de bezoekers aan de stand te staan. :) voor derest was het top 
geregeld!! 
geen opmerkingen, organisatie was zeer goed!
toch wel wat mensen die geen cv mee hadden of ze al allemaal uitgedeeld hadden, misschien een mogelijkheid om hun digitaal cv / 
contactgegevens op voorhand digitaal te registreren, specifiek voor de beurs en dan via een QR code op de stand direct aan ons te 
bezorgen indien interesse in de job? 
Iets grotere standen, meer publiciteit
Wij hebben geen punten die moeten verbeterd worden, we waren tevreden
de jobkrant met alle vacatures van de standhouders iets sneller beschikbaar maken
niet onmiddellijk suggesties
Heel veel mensen die zich aanmelden bij de VDAB en nadien terug vertrekken.
goed bezig!
Momenteel geen
een betere verdeling tussen de verschillende standen
Ja hoe lukt dat  .Het eerste kwartier waren er 4 kandidaten en had ik niet genoeg tijd .luxeprobleem zeker
Voor ons was het vrij compleet en heel fijn verlopen
Jullie zijn goed bezig! :-)
bedrijven van lokeren en buurgemeenten (Zele, Waasmunster, Lochristi)
Detail: tapijt vastkleven zodat bezoekers er niet over struikelen (waar de stukken elkaar overlappen naar de andere richting) 
Dat we daarna een plons in het nieuwe zwembad mogen nemen met een saunaatje om af te sluiten ;-)
geen suggesties
Wij hadden vanuit i-mens een zeer goeie jobbeurs, dus voor ons was deze zeer succesvol! Enkel hoop ik volgend jaar tijdig op de hoogte 
te zijn van de beurs zodat ik ook tijdig kan inschrijven :-) Dankjewel voor de organisatie! 

Bijkomende opmerkingen / verbeterpunten (vrij veld)



Modewandeling 2024 - evaluatie
• Record editie qua aantal bezoekers (niet met cijfers aantoonbaar)
• Prachtig weer
• Vrijetijdsmarkt en Modewandeling versterken elkaar (1+1=3)
• Emiliani ronde zorgde opnieuw voor veel sfeer en warmte 
• Minputn: in eerste communicatie werd gesproken van 4 rondes, dit moesten er 5 

zijn. 



Modewandeling 2024 - evaluatie



Modewandeling 2024 - evaluatie



Modewandeling 2024 - evaluatie

Het grootscherm was zeker in orde, maar gezien de terrassen verspreid uit elkaar liggen, vermoed ik dat de meerwaarde hiervan vrij 
beperkt is. 

We waren er zelf velaas niet bij maar van de modellen en kleedster vernamen we dat alles vlot verliep. Geen opmerkingen

Ik van de modewandeling altijd goed georganiseerd. 
Misschien volgend jaar enkele kraampjes voorzien waar winkels van buiten het centrum hun outfits kunnen verkopen :-)

Kristof, zoals reeds eerder vermeld, wij waren heel tevreden over de Modewandeling, kregen veel positieve reacties en hebben dus niets 
negatiefs te melden !!  Alleen maar “een dikke  pluim” voor u!!   Als er iets zou zijn dan zou het misschien zijn dat ipv de 2 de zaterdag 
van september, de laatste zaterdag, omdat de collectie s nog niet allemaal uitgeleverd zijn … maar dat moet natuurlijk lukken met de 
andere festivalterrein in Lokeren hè…  Voor ons mag er gerust ook een zomer Modewandeling komen ( eind maart ingeval ) 

De communicatie van het aantal rondes was niet duidelijk. Ik voorzag 4 rondes zoals in de mail vermeld maar uiteindelijk waren het er 
blijkbaar 5, dat is een gemiste kans voor Ma.Donna om nog meer te kunnen laten zien. 
Het blijft voor mij een dubbele. Ik zie die dag niemand in mijn winkel. Op die manier kost het mij alleen maar geld: en de modellen 
betalen, en het deelnamegeld, + de uren tijd die ik er vooraf aan spendeer. Ik weet niet of het de moeite loont op die manier. 

Zou het een idee kunnen zijn om de loper terug tot aan de Kerkstraat te leggen om zo nog meer betrokkenheid met de handelszaken te 
creëren? 

voor ons was alles in orde.

/

niet direct

Bijkomende opmerkingen / verbeterpunten (vrij veld)



LOECA 2024 - Evaluatie
• Record aantal bezoekers: 240 (+33%) inschrijvingen, maar zeer veel last-minute 

annulaties wegens ziekte
• Record aantal speeddates: 505 (+167% !!!) speeddates
• Zeer veel manueel werk om annulaties door te voeren en afspraken hiervan op 

de hoogte te brengen
• Projector en geluid in de zaal was ondermaats
• Slachtoffer van succes: té veel speeddates op te weinig ruimte? → te bekijken 

voor 2025 (waar nog meer speeddates ingepland zullen worden)
• Deelnemerslijst delen met aanwezige bedrijven? → opt-in voor 2025?
• Bestek voor bloemen + catering: sleutel aanpassen in 2025
• Politieke flyers op LOECA
• Na discussie over aanwezigen van buitenaf: locatie toegevoegd aan inschrijving 

+ alle reeds ingeschrevenen zijn manueel opgezocht en gecontroleerd door 
Kristof → volgend jaar postcode toevoegen aan inschrijving



LOECA 2024 - Evaluatie

Geluidskwaliteit en belichting van de 
spreker zijn veel voorkomende 
verbeterpunten. Gastspreker kon niet 
iedereen begeesteren. 



LOECA 2024 - Evaluatie
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LOECA 2024 - evaluatie
Bijkomende opmerkingen / verbeterpunten (vrij veld)

Het event was echt leuk en goed georganiseerd!

het was tip top in orde, bedankt !!!

Eén speeddate (Kenneth Van Der Stricht) kwam gewoon niet opdagen zonder annulatie of berichtje, toch erg jammer.... hoe kan dit voorkomen 
worden?

kwaliteit geluid , een Lokerse topmanager als spreker , of een panelgesprek met meerdere Lokerse ondernemers ....

In tegenstelling tot vorige jaren, vond ik deze spreker echt niet veelzeggend. Er zijn echt betere sprekers op de markt!

*Microfoon van de gastspreker of algemene akoestiek: hij was niet altijd zo goed verstaanbaar zelfs na het wisselen van de micro. Jammer, want 
Peter vertelt wel geanimeerd. *Concept van de speeddates is zeer geslaagd!

Het geluid was niet top. Christiaan heeft zonder twijfel zijn best gedaan, maar boxen in het midden van de zaal met een slechte akoestiek is niet 
ideaal. Ik zat op de voorste rijen en de spreker was bijna niet te verstaan, ook niet met de nieuwe microfoon. 2 boxen vooraan lijken mij beter te 
werken (of 2 vooraan en 2 in het midden). De gastspreker vond ik minder dan die van vorig jaar. Minder "eye-openers" dit jaar. Ook was de 
presentatie minder in overeenstemming met de titel: "7 mislukkingen", maar ik ben nog altijd op zoek naar wanneer hij de eerste mislukking 
gaat benoemen.

Het geluid in de zaal kon nog iets beter. Verder mooi evenement!

In de agenda misschien nog nuttig om naast de naam van de persoon een vermelding van zijn/haar bedrijf/functie/beroepscategorie te zien?

Knappe organisatie! 2e jaar dat ik heb meegedaan en ik tel al af naar volgend jaar. Hopelijk blijft dit een vaste waarde...mag 2x per jaar ook ;)
Sleutel niet teveel aan de formule, want het werkt prima op deze manier. Merci, top gedaan!

- Verwelkoming zou door claudine moeten gebeurd zijn en niet door Stefan
- idee: verwelkoming door de voorzitters van de verschillende beroepsfederaties samen, elk een blokje tekst
- fotograaf en pers voorzien
- presentator was slecht verstaanbaar. Volgens één van de bezoekers (D Dream) zou het verplaatsen van de boxen al veel helpen
- naamsticker: de naam in het groot/vet en het bedrijf in het klein. Men zoekt naar een persoon voor de speeddate, niet naar het bedrijf



LOECA 2024 - evaluatie
Bijkomende opmerkingen / verbeterpunten (vrij veld)

Spreker kwaliteit verbeteren en catering verbeteren

Ik vond het een zeer boeiend event, zeer goed georganiseerd. Weinig, om niet te zeggen geen verbeterpunten. Vooral de speeddates en de 
netwerkgelegenheid waren de grote meerwaarde. De gastspreker kon me iets minder overtuigen.

* De akoestiek bij de spreker was niet goed...
* Ik zou een uur vroeger beginnen
* Complimenten voor de organisatie en de digitale communicatie!

Neen, prima organisatie.

Tafeltjes misschien iets verder uit elkaar. Het was wel heel rumoerig en soms moeilijk om elkaar te verstaan

Gastspreker was niet ok, slecht verstaanbaar. Geen interessante inhoud. Vond zichzelf interessant. Probeerde grappig te zijn. Helaas.

Stad Lokeren - bij monde van burg./schepen of econ.ambtenaar - zou kunnen toelichten waar ze mee bezig zijn op vlak van “ondernemen” 
(focus op de toekomst, niet zo zeer op realisaties).  
Waarom eens geen lokaal ondernemersverhaal als keynote (bvb Choc Decor / Quattra / Avamoplast /…) ?
Je zou ook al speed dates kunnen inplannen tussen 18:30 en 20:00 voor wie dat wil/kan.  Het is dan nog rustiger met de mensen die toekomen.

Dik ok !

micro, spreker was zeer moeilijk te begrijpen ( te horen) op bepaalde momenten, waardoor deel van  uiteenzetting iets moeilijker te volgen was. 

Organisatorisch kan je daar niet veel aan doen, maar ik had enkele dates die niet zijn komen opdagen. Ik heb dat dan wel nuttig ingevuld met 
gesprekken met andere mensen dat ook weer deuren opende. Maar beetje onrespectvol om iets in te plannen en er dan niet te zijn. Ik vond het 
een prima organisatie. Heel mooi event met goede, strakke planning, duidelijk met smsjes, grote opkomst, goede keynote, ... Het was echt top! 
Voel me als startende ondernemer ook enorm gesteund. Veel fijne en inspirerende gesprekken gehad. Iedereen was zo benieuwd naar elkaar. 
Heel fijne ervaring. Bedankt!

Het zat zeer goed in mekaar....  Alles verliep veel vlotter dan vorig jaar.  Bloemen waren ook meer dan hun voorstel dat ze hadden gedaan.
Enkel de afspraak van het niet flyeren door politiekers werd niet in acht genomen.  Jammer dat zij hun niet aan de regels houden.
Er waren er toch een aantal van buiten Lokeren die gespot werden, naar volgend jaar toe een duidelijke afspraak hieromtrent.....
Maar dit zijn kleine details, iedereen was zeer tevreden die ik gehoord heb en dat is het voornaamste.



LOECA 2024 - evaluatie
Bijkomende opmerkingen / verbeterpunten (vrij veld)

Voorgaande 2 jaren waren het topsprekers, dit jaar heel wat minder. Op naar de volgende! Is echt een waardevol event.

De gastspreker is méér geschikt voor jonge beginnende ondernemers en paste volgens mij niet in dit concept. Beter een Lokeraar vragen die iets 
interessants te vertellen heeft en ook wat humor kan brengen om het ijs te breken. De catering vond ik ondermaats. 

Geluidsweergave van de gastspreker kon beter. 

De inhoud en boodschap van de gastspreker was niet echt een motivatie in de goede richting. Het leek meer om bevestiging van z'n ego/carrière 
te gaan en poging tot entertainment in plaats van een voorbeeldig verhaal en ontwikkelde boodschap te brengen. 

De verstaanbaarheid van de spreker en/of kwaliteit van het geluid was zeer ondermaats.
Velen (wij zaten achteraan, maar ik denk niet dat dat er veel mee te maken had) hadden daar echt een probleem mee.

Misschien de meetingpoints iets verder van mekaar organiseren (tafels verder uit mekaar bedoel ik).
Het was af en toe moeilijk om mekaar te verstaan omdat er heel veel gesprekken tezelfdertijd in een kleine ruimte doorgingen. Voor de rest in 1 
woord: chapeau! Super tof initiatief! ik houd hier persoonlijk ook wel heel interessante ontmoetingen aan over. Dikke merci!

Top initiatief!!! 

Keuze van de gastspreker. Niet duidelijk te verstaan en geen samenhangend verhaal.

10 minuten is heel kort omdat er binnen die tijd ook moet worden afgerond en gezocht naar de nieuwe tafel. Suggestie: beperken tot 8 (of 
eventueel 9 ;-)) minuten, en dan de mensen al laten doorschuiven

De spreker staat constant in het donker. Meer en betere belichting zou wenselijk zijn.
De spreker was dit jaar naar mijn mening niet goed. Hij was vaak heel onverstaanbaar. Dat lag mss ook deels aan het geluid want ook dat was 
niet wat het moest zijn.
Dus dat zijn verbeterpunten, voor de rest geen opmerkingen en een dikke duim voor de organisatie van dit knap evenement.

Meer ruimte voor de speeddates.

Tafeltjes stonden wat dicht bij elkaar. Wij zijn in de gang gaan staan om te praten. Oplossing zou zijn dat er al tafels klaar staan in de gang 
verspreid en de gong iets luider dan. Stoelen tijdens voordracht krap gezet. Maar er was veel volk vandaar te verstaan. 

Ik denk dat deze locatie zeer goed is, maar geluid was niet zo goed en ook de beamer heeft dringend een nieuwe lamp nodig of zou moeten 
vervangen worden, maar dat is natuurlijk niet aan jullie gelegen, eerder de verantwoordelijken van het gebouw.
Ik had daarnaast meer verwacht van de key note. 

de gast spreker altijd moeilijk 



LOECA 2024 - evaluatie
Bijkomende opmerkingen / verbeterpunten (vrij veld)

Fijne eerste kennismaking met collega ondernemers uit Lokeren. Bedankt voor de organisatie.

Het zou interessant zijn indien er ergens op een tafel materiaal mag liggen om je bedrijf voor te stellen.
De moment dat je geen speeddate hebt kan je dan ook eens rondkijken naar het aanbod. 
+ een tafel (of 2) waar mensen aan kunnen wachten om naar de volgende date te gaan, dat maakt het ook laagdrempelig om met elkaar te 
beginnen praten als je even geen date hebt.
Dit terzijde: ik vond het een zeer geslaagde avond, alles zat goed in elkaar en de conversation starter is een grote meerwaarde.
Ik vond Kristof Laureys een verbindende spreker en bezieler. (5 sterren :-))

Als ik daar ben hoop ik altijd dat iedereen zich even 30 sec zou voorstellen zodat je live het visitekaartje krijgt. (ik weet het.. BNI'er)
Niet comfortabel voor iedereen, maar ik zou het zelf een meerwaarde vinden.
Tijd ook een issue maar voor mij relevanter dan de spreker.
Voorstel:
Start 18u
18u: 30 sec presentatie van 120 deelnemers (1u15)
19u15: Start geplande 1 op 1's
20u30: 30 sec presentatie volgende 120 deelnemers
21u45: Vrij netwerken
Tijdens het event kan je buiten de vooraf geplande gesprekken nog in de tool aangeven wie je nog graag wil zien dezelfde avond

Spreker en geluidskwaliteit

Detailopmerking. De volgorde op de naamkaartjes omkeren: waarbij de naam van de persoon in het groot en vet gedrukt staat, en het bedrijf 
daar iets kleiner boven of onder. 



LOECA 2024 - evaluatie
Bijkomende opmerkingen / verbeterpunten (vrij veld)

Hapjes en horeca: De hapjes waren erg lekker, en het zou een mooi gebaar zijn om de mensen van de horeca aan het eind van de avond te 
bedanken. Zij spelen immers een belangrijke rol in het succes van de avond. Spreker en inhoud: Hoewel de spreker interessante punten had, 
merkte ik dat de presentatie erg snel verliep. Dit maakte het moeilijk om alles goed te verwerken. Misschien zou het helpen om de inhoud iets 
rustiger te presenteren, zodat het beter blijft hangen. Ook zou wat meer interactie of ruimte voor vragen en discussie het geheel dynamischer 
kunnen maken.Speeddates en netwerkgelegenheid: De speeddates waren leuk, maar voor een eerste keer was de planning soms wat 
overweldigend. Het is fijn om vooraf wat meer begeleiding te krijgen, zeker als je nieuw bent op het evenement. Daarnaast miste ik de spontane 
ontmoetingen een beetje, omdat de speeddates strak gepland waren. Misschien kan er een betere balans gevonden worden tussen 
gestructureerde activiteiten en informele netwerkgelegenheid, aangezien die spontane momenten vaak het meest waardevol zijn. Bedankjes en 
erkenning: Een extra puntje dat me opviel: er was weinig aandacht voor de kleine zelfstandigen die aanwezig waren. Het zou mooi zijn als naast 
de grotere bedrijven ook de kleinere ondernemingen uit Lokeren even benoemd of erkend worden. Deze ondernemers zijn vaak een cruciaal 
onderdeel van de lokale economie en verdienen ook een moment van erkenning.

andere spreker

ik miste de mogelijkheid om rustig in gesprek te gaan zonder achtergrondlawaai...

Ik vond het fantastisch!

Spreker was moeilijk verstaanbaar. Eventueel geluidsboxen voorzien.

Geen verbeterpunten maar wel dit: extra complimenten voor de uitstekende catering, zeer vriendelijke bediening in de zaal en warm onthaal in 
de inkomhal. 

Niet direct

het geluid van de gastspreker. begeleiders die mensen aan elkaar voorstellen.
de bedrijfnaam groter op de klever zetten.
voor de rest super gedaan!!



Budget RLE

• Huidig budget op rekening: €8360,33 → + €8000 (jaarlijkse toelage) voor 2024 
(binnenkort gestort) → €16360,33

• Overzicht uitgaven/inkomsten 2024

• Nog uitgaven verwacht 2024 (+- €2000)

Activiteit Inkomsten Uitgaven Resultaat 

2024

LOECA 2024 €       400.00 €                  -   €          400.00 
Modewandeling 2024 €    1,300.00 €    -1,620.00 €         -320.00 
Lokoda 2024 €    1,590.00 €       -920.00 €          670.00 
Receptie RLE 2024 €                 -   €       -954.00 €         -954.00 
Twinkelstad 2024 €                 -   €                  -   €                    -   
Koopzondag 2024 €                 -   €                  -   €                    -   
Etalagewedstrijd 2024 €                 -   €                  -   €                    -   
Nieuwjaarsreceptie - beenhouwers 2024 €                 -   €    -1,500.00 €     -1,500.00 
Nieuwjaarsreceptie - bakkers 2024 €                 -   €    -1,500.00 €     -1,500.00 
Nieuwjaarsreceptie - Eksaarde 2024 €                 -   €    -1,000.00 €     -1,000.00 
Totaal 2024 €    3,290.00 €    -7,494.00 €     -4,204.00 



Lokeren Twinkelstad

• Zelfde concept als andere jaren

• €125 inschrijvingsgeld

– €100 per winkel als prijs

– €25 gaat in pot voor hoofdprijs

• Communicatie vertrekt zo snel mogelijk



Kerstetalages

• Voorstel Jan → feedback?



Receptie middenstand

• Datum?

• Locatie? 

• Wie trekt dit?



Overzicht evenementen 2025
2025 Week

Start week Einde week Activiteit / event

januari

0 1-1-2025 5-1-2025 solden + Kerstvakantie

1 6-1-2025 12-1-2025 solden

2 13-1-2025 19-1-2025 solden

3 20-1-2025 26-1-2025 solden

4 27-1-2025 2-2-2025 solden

Februari

5 3-2-2025 9-2-2025

6 10-2-2025 16-2-2025

7 17-2-2025 23-2-2025 Winterjaarmarkt Moerbeke

8 24-2-2025 2-3-2025 Carnavalkermis

Maart

9 3-3-2025 9-3-2025 Carnavalkermis

10 10-3-2025 16-3-2025

11 17-3-2025 23-3-2025

12 24-3-2025 30-3-2025

13 31-3-2025 6-4-2025 Maand van de markt



Overzicht evenementen 2025

April

14 7-4-2025 13-4-2025 Paasvakantie + Maand van de markt

15 14-4-2025 20-4-2025 Paasvakantie+ Maand van de markt

16 21-4-2025 27-4-2025 Maand van de markt

17 28-4-2025 4-5-2025 Maand van de markt

Mei

18 5-5-2025 11-5-2025

19 12-5-2025 18-5-2025 Week van de korte keten

20 19-5-2025 25-5-2025 Week van de korte keten

21 26-5-2025 1-6-2025

Juni

22 2-6-2025 8-6-2025

23 9-6-2025 15-6-2025

24 16-6-2025 22-6-2025 Lokoda (21/06/2025) + Zomerjaarmarkt Moerbeke

25 23-6-2025 29-6-2025

26 30-6-2025 6-7-2025 Solden

Juli

27 7-7-2025 13-7-2025 Solden

28 14-7-2025 20-7-2025 Solden

29 21-7-2025 27-7-2025 Solden

30 28-7-2025 3-8-2025 Solden + Lokerse feestweek + augustuskermis

Augustus

31 4-8-2025 10-8-2025 Lokerse Feestweek + augustuskermis

32 11-8-2025 17-8-2025

33 18-8-2025 24-8-2025 Augustuskermis Moerbeke

34 25-8-2025 31-8-2025



Evenementenkalender 2025

September

35 1-9-2025 7-9-2025 Jobbeurs (6/9/2025)

36 8-9-2025 14-9-2025 Modewandeling (13/09/2025) + Eksaardekermis

37 15-9-2025 21-9-2025

38 22-9-2025 28-9-2025 Kovekenskermis

39 29-9-2025 5-10-2025 weekend van de klant

Oktober

40 6-10-2025 12-10-2025

41 13-10-2025 19-10-2025

42 20-10-2025 26-10-2025 Herfstkermis

43 27-10-2025 2-11-2025 Herfstkermis + Bloemenverkoop 1 november

November

44 3-11-2025 9-11-2025

45 10-11-2025 16-11-2025

46 17-11-2025 23-11-2025

47 24-11-2025 30-11-2025

December

48 1-12-2025 7-12-2025

49 8-12-2025 14-12-2025 Twinkelstad + Koopzondagen

50 15-12-2025 21-12-2025 Twinkelstad + Koopzondagen + eindejaarsactie Markt + etalagewedstrijd

51
22-12-2025 28-12-2025 Twinkelstad + Koopzondagen+ etalagewedstrijd + eindejaarsactie Markt + Kerstvakantie

52 29-12-2025 4-1-2026 Kerstvakantie + solden



Overzicht leden werkgroepen

• WG Eindejaarsacties: Geert, Gerlinde, Tom

• WG Modewandeling: Gerlinde, Mieke, Karin

• WG Lokoda: Gerlinde, Sophie, Marleen, Tom

• WG LOECA: Tom, Jan, Geert



Varia

• Nieuwjaarsrecepties
• Openbare aanbesteding

• Moerbeke/Eksaarde

• Update raadsleden

• Cadeaubon fusie

• Volgende vergadering:
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